
Tarih – Saat : 09.01.2009 – 18.00 / 20.00 

Yer : Büyükşehir Belediyesi Encümen Salon 

Toplantı; 

Planlanan tarih, yer ve saatte, Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. Başkan tarafından 
gündem okundu ve gündeme ilave olup olmadığı soruldu. Sekreter bir önceki toplantı 
tutanağını okudu ve onaylandıktan sonra ,grubumuza gelen diğer yazıları okudu . 

Toplantımıza konuk olarak gelen Necdet YALÇINKAYA – Harita Mühendisi(Bayındırlık 
ve İskan Müdürlüğü Proje Müdürü) üyelere tanıtıldı. 

Kemal KÜÇÜKCAN ; 02.01.2009 / 03.01.2009 tarihinde Üniversitesi öncülüğünde 

“ Gaziantep Eğitim Sorunları Önceliklerimiz” konulu çalıştaya katılan üyelerden 
görüşlerini,bu çalıştayın önümüzdeki günlerde açılımına nasıl bir katkı ve katılımımız 
olabilir ,bunları paylaşalım dedi. 

Eyüp ÖZCAN : Üniversitenin yapmış olduğu çalıştayda Eğitim çalışma grubunun 
hazırladığı rapor ve il genel meclisinin eğitim komisyonunun hazırlamış olduğu rapor 
büyük rol oynamaktadır. 

Bu çalıştayın yapılmasını olumlu karşılıyorum.Çalıştayın sonuçları değerlendirmeye 
alınarak 2 raporumuzda referans olarak gösterilebilir.dedi. 

Ayrıca mevcut okul-arsa ve derslik durumu hakkında Kaymakam,Vali Yardımcısı,Milli 
eğitim Müdürümüzle birlikte çok sayıda görüşmeler ve toplantılara yaptık.Bu 
toplantılarda bütün okulların durumunu tek tek masaya yatırdık inceledik.Okulların 
konumlarını,arsalarını bahçelerine ek derslik yapılabilir mi,konularını görüştük.Bu 
görüşmeler doğrultusunda ilave binalar ve yeni okul binaları yapıldı.Bu çalışmalar 
mevcuttur. 

İhsan ERCAN : Ek olarak şunu diyebilirim ki çalıştayın esas aldığı alt grupların 
başlıkları Eğitim çalışma grubumuzun alt komisyon başlıklarından oluşuyor.Bu demek 
oluyor ki grubumuzun yapmış olduğu rapor Eyyüp ÖZCAN’ında dediği gibi dikkate 
alınmıştır. 

Eyyüp ÖZCAN : Büyükşehir Belediye Başkanımızla görüştüm. Grubumuzun 
çalışmalarını destekliyor ve beğeniyor.Bu çalışmaları nasıl eyleme dökeceğiz bunlar 
için neler yapabilirizi konuştuk yalnız seçim sırasında oldukça yoğun olduklarını ,bu 
yoğunluk geçtikten sonra önceliğin grubumuzun çalışmaları doğrultusun da olacağını 
söyledi. 

Eyüp ÖZCAN : Üniversitenin yapmış olduğu çalıştay Mesleki eğitimin bakış açısıyla 
örtüşüyor.Grubumuzun eğitime bakış açısı ve yaklaşımları doğru yoldadır. Yalnız 
seçim sıkıntısından dolayı ilgili kurum ve kuruluşlarla yeterli iletişimi ve verileri 
sağlayamıyoruz.Bu seçim süreci içerisinde çalışmalarımızı inceleme ve geliştirme 



yönüne gidelim. Üniversite ,Milli Prodüktive Merkezi ,Belediyeler le birliktelik 
sağlayalım.Ayrıca Yürütme kuruluyla belediye Başkanımızda dahil olmak üzere E.Ç.G 
grubumuz bir kez daha toplanıp eğitim konusunda bir toplantı yapalım dedi. 

Tüm üyeler bu toplantının yapılmasını onayladı. 

Kemal KÜÇÜKCAN : Bayındırlık ve İskan Müdürlüğünden toplantımıza katılan 
Sn.Necdet YALÇINKAYA ‘ya konuşması için söz verdi. 

Necdet YALÇINKAYA : Eğitim çalışma grubunuz yapmış olduğu çalışmaları oldukça 
güzel buldum ve beğendim. Başkan Kemal KÜÇÜKCAN la kurduğum iletişimle 
grubunuz hakkında bilgi sahibi oldum ve çalışmalarınızı desteklemek ve yardımcı 
olabileceğimiz konularda şahsım ve kurumum adına birlikte çalışmayı isterim. 

Arsa konusunda yaşanan sıkıntıya özetle şunları ekleyebilirim ; Kentsel dönüşümle 
gece konduları yıkıp yerine yeni okullar yapılması eğitim yerleri adına daha iyi 
olacaktır.Çünkü eğitim için yapılan ek binaların eğitim alan öğrencilerin yaşamış 
olduğu sosyal alan olan bahçe alanını oldukça kısıtlıyor.Okuldaki bina yığılmaları 
öğrencinin nefes alacağı bahçeyi ortadan kaldırır dereceye getiriyor. 

Zaten bu yapılan ek binaların bir çoğu yönetmenliğe de aykırı yapılar.Çünkü eğitim 
alanında sosyal alan olarak ayrılan kısmı oldukça daraltmaktadır. 

KEMAL KÜÇÜKCAN : Bu sorunları ortadan kaldırmak için bilimsel yaklaşım 
gerekmektedir.Okul arsalarına ek bina yapılması yada yeni okul yapımları için bilimsel 
yaklaşımlara önem vermek gerekiyor.Bunun içinde okul binaları ve arsalar ,öğrenci 
kapasiteleri ile ilgili bir bilgi bankası oluşturma çalışmalarını yapıyoruz dedi. 

AHMET TILFARLIĞİL : Üniversitenin yapmış olduğu çalıştay benim için olumlu 
geçti.Eğitim çalışma grubunun hazırladığı rapor ve Yükselen Gaziantep Projesiyle 
çalıştay örtüşmektedir. 

FATMA SERVET KUDAY : Üniversitenin yapmış olduğu çalıştayda yönetim adına Okul 
Öncesi Eğitim olarak kimse yoktu.Çok ayrıntılı konuşmalar yapıldı,ve bazen çok 
ayrıntılara gidildi.Çalıştayın çözüm önerileri ve tespit edilen başlıkları raporumuzla 
örtüşüyor. 

KEMAL KÜÇÜKCAN : Okul öncesi eğitim adına Fatma Servet KUDAY’la çalıştayda 
görüşülen gündemleri de göz önüne alarak yeni rapor çalışmalarını bir an önce 
birlikte yapalım dedi. 

KEMAL KÜÇÜKCAN : Milli Eğitimde teknik büroda mimar departmanı yeterli değil, 
hatta yok bile diyebiliriz. Bu eksikliğin bir an önce giderilmesi gerekmektedir.dedi. 

Üniversitenin yapmış olduğu çalıştayda bilindiği gibi ben fiziki alt yapı grubunda yer 
almaktaydım. Bu alt gruptan kendi adıma pek mutlu ayrılmadım. Sivil toplum örgütleri 
temsilen kent konseyi E.Ç.G adına bir temsilci olarak ben vardım.Bu gibi toplantılarda 
S.T.K temsilcilerinin katılımı ve katkısı daha fazla sağlanmalıdır. 



Çalıştayın açılışı toplantısında Kent Konseyi yürütme kurulumuzun başkanı Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Sn. Asım Güzelbey’in Kent konseyinin eğitim konusunda 
çalışmalarından ve ilimizde eğitim seferberliği kararı alındığından söz etmemiştir. 

Ancak milletvekilimiz Sn Mehmet ERDOGAN ismende bahsederek Kent konseyinin 
çalışmalarını da destekleyen ve bu çalıştayın da ilimiz egitimi de katkı sağlayacağını 
belirten konuşma yaptı. 

EYYÜP ÖZCAN : Hazırlanan bu raporu ve grubumuz adına yapmış olduğumuz diğer 
çalışmalarımızı Devlet bakanımız Mehmet ŞİMŞEK’e,Fatma ŞAHİN’e ve Milli Eğitim 
Bakanımız Hüseyin ÇELİK ‘e iletelim.Devlet Bakanımız Mehmet Şimşek Gaziantep’inde 
Milletvekili olduğu için konuya daha objektif bakacaktır.dedi. 

•Eğitim çalışma grubumuzun fiziki alt yapı (okul ve arsalarıyla ilgili veri portföyü 
oluşturulması vb.) çalışmalarında katkı sağlayacak Bayındırlık ve İskan Müdürlüğünde 
görev alan Proje Şube Müdürü NECDET YALÇINKAYA (Harita Mühendisi) grubumuza 
üye kabul edilmesine, 
•Eyyüp Özcan ve Kemal KÜÇÜKCAN 2. Raporun dağıtımı için özel toplantı yapmaya, 
•Celal KARTAL ile Kemal KÜÇÜKCAN Şahinbey kaymakamı Ali ÇINAR’ı ziyaret ederek 
yapılan bu raporu elden iletmeye, 
•Necdet YALÇINKAYA ve Kemal KÜÇÜKCAN birlikte okul arsası ve mevcut binaların 
verimliliği hakkında araştırmalar yapıp Büyükşehir belediyesinden bu arsaların ölçekli 
görüntülerini inceleyip , yetmediği takdirde ilgili kurum ve kuruluşlarla birlikte 
okulların fiziksel durumlarının araştırılması hakkında bir araya gelme kararları aldılar. 
Başkan üyelerle alınan kararları önümüzdeki günlerde eyleme geçirmek üzere , 
katılım ve katkılarından dolayı tüm üyelere teşekkür ederek toplantıya son verdi. 

ELİF DİREK KEMAL KÜÇÜKCAN 
E.Ç.G SEKRETERİ E.Ç.G BAŞKAN 

 


